
Sarvijoen Kyläyhdistys ry                                                        KOKOUSPÖYTÄKIRJA  6/2019       
Aika: 03.06.2019 
Paikka: Sarvijoen entinen koulu, Koulunmutka 17, Sarvijoki 
Läsnä: Tuula Smeds, puheenjohtaja 

Arja Nostaja, sihteeri  
Kauko Tamssi, jäsen        

           Vuokko Mäki, jäsen 
           Mauri Niemelä, jäsen 

Maria Hietamäki, jäsen      
Mariitta Puntila, jäsen 
Sanni Kaitamäki, jäsen 
Henry Penttilä 
  

 Poissa:  
Jere Lahti, jäsen  
Reijo Sarvela, jäsen 
  

1. KOKOUKSEN AVAUS  
Puheenjohtaja Tuula Smeds avasi kokouksen klo 18.02 
  

2. KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUS 
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
  

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN TYÖJÄRJESTYKSEKSI 
Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.  

  
4. EDELLISEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 

Kokouspöytäkirja 5/2019 luettiin ja hyväksyttiin tässä kokouksessa.  
  

5. LIIKUNTA-ALUEIDEN KUULUMISET  
Frisbeegolfrata valmis. Jurva Fbg järjestänee pienet harkat lajista kiinnostuneille ja mahdollisesti kisat 
kesäkuun aikana. 
  

6. UIMA-ALTAAT 
Uima-altaan kunnostustyöt yhä meneillään. Uima-koulujen alkaessa lienevät valmiit. Kylän 
senioriväeltä tullut ehdotus tukikaiteesta syvän altaan matalaan päähän. Tuula Smeds laittanut asian 
eteenpäin.  

            
7. SAAPUNUT POSTI 

Kohdeavustuspäätökset, koulun asuntojen remontointi ja vuokraaminen, Jurva 160v-projekti, 
uimakouluinfo sekä Netsor.fi asiakastiedote kotisivutilan käyttöastemittarin käyttöönotosta. Postit 
liitteenä.  
  
  

8. KAUPUNGINJOHTAJAN TAPAAMINEN 20.5.19 
Anna-Kaisa Pusa tutustumassa Sarvijoen koulun asuntoihin. Remonttitarve ilmeinen. Teknisen puolen 
henkilö tekee arvion remonttikustannuksista. Tuula Smedsin, Anna-Kaisa Pusan ja Niko Kujalan s-
postikirjeenvaihto aiheesta liitteenä. Näyttäisi tässä vaiheessa siltä, että yhtä asunnoista on jo 
ryhdytty remontoimaan ja sinne on vuokralaiset tiedossa. Vuokran alentamiselle ei haluta olla 
kaupungin puolella myöntyväisiä. 
  

9. SUNET TIEDOTUSTILAISUUS 16.5.19 



Toteutui suunnitellusti, kiinnostuneita kiitettävästi paikalla. Liittymän ottaminen kutakuinkin 
mahdollista aina siihen saakka kunnes koneet ovat menneet oman tontin ohi.  
  

10. MUUTA 
  
Siivouskökkä 
Sateen vuoksi kökkä siirtyi pidettäväksi 4.6.klo 18.00 Tarjoilut jo saatavilla. 
Koulun siivous jo 10.5. sovitun 6.6. sijaan yhteistyössä diakoniapiiriläisten kanssa.  
  
Kukkapelto 
Vuokko Mäki työstänyt kukkapellon, kylvänyt auringonkukkaa ja hunajakukkaa. 
  
Leikkikenttätoiminta 
Alkanut 3.6., kestäen seuraavat 2 viikkoa.  
  
Kirppistapahtuma 
Ei tänä kesänä järjestetä. 
  
Whats up-ryhmän ylläpito 
Reijo Sarvela jättäytyy ylläpitäjän roolista. Tilalle Arja Nostaja. 
  
Reijo Sarvela, poissaolevana, lähestyi meitä muita kokouksessa läsnäolleita, kirjelmällä, jossa hän toi 
esiin mielipiteensä toiminnastamme ja toivoi muutamin kohdin toiminnan suunnan tarkistusta. 
Kirjelmä herätti keskustelua. 
  
Sen myötä päätimme mm. etsiä info-lehtisen jakoon kylältä nuoren, joka on valmis jakamaan lehtisen 
pientä korvausta vastaan. 
  
Arja Nostaja lupasi ottaa yhteyttä esim. Tuiskulan ja/tai Nopankylän kyläseuroihin mahdollisen 
tapaamisen tiimoilta. Voitaisiin tutustua toisen paikkakunnan vastaavaan toimintaan ja sen 
toteuttamiseen ja tulevaisuuden näkymiin ja visioihin. 
  
Jatketaan keskustelua kesätauon jälkeen. 
  
  

11. SEURAAVA KOKOUS 
Seuraava kokous Sarvijoen entisellä koululla, Koulunmutka 17, 05.08.2019 klo 18.00. 

  
12. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.45 
  
  

Pöytäkirjan tarkastaneet                     Aika:                                    Paikka: Sarvijoki 
  
------------------------------------------                                                     --------------------------------- 
 


